

# **H.O.P.E. Thanks You**

---

## **FOR ALL YOU CONTRIBUTE THROUGHOUT THE YEAR!**

---

With Valentine's Day just around the corner, it seems like an appropriate time to remind you just how much H.O.P.E. appreciates all you give to our food pantry and to the clients we serve. We love working hard to make the lives of our clients better than they might otherwise be, but our all-volunteer team could do nothing without your ongoing support.

Thank you so much for your very generous support of this year's advent giving tree program. You will be pleased to hear that, because of your participation, we were able to bring smiles to 249 children from 98 families - families within our parish community or within our parish boundaries. Each child received two gifts, one of clothes and the other a toy. Many of the older children received a gift card so they could get clothing that would fit. Depending upon how many children they had, families also received one or two blankets provided by the students at Christ the King School. The eighth grade class collected the most blankets this year - 44 in all. Congratulations to all of the classes for their super effort!

A big thank you also goes out to the many people who served on the advent giving tree team itself – all those at the school who helped make the angel tags, those filling out the angel tags, those collecting information about the children over a four-week period, those addressing letters to the H.O.P.E. clients, those collecting, storing, sorting, and finally distributing the many gifts donated by the parishioners, on Saturday, December 17<sup>th</sup>. Thank you to the Knights of Columbus for their donation, covering many of the program expenses.

Every Christmas, it is such a heart-warming experience to participate in the advent giving tree program - because of you - showing the true heart of Christ the King. There are so many of you that contribute to H.O.P.E. Year-round. We appreciate your on-going donations of food items at the back of the church and also those donations which enable us to purchase additional food items, especially bulk food and items which need refrigeration. A special thank you goes out to the students and staff at Christ the King School who make helping others a priority in their lives. They have multiple mini-drives for H.O.P.E., supplying not only blankets at Christmas time, but many other items and food as well.

Every year we receive great support during the Thanksgiving Turkey Drive. Thanks to our amazing parishioners, besides receiving a normal food box, our regular clients receive all the fixings for a delicious Thanksgiving dinner and a turkey (or whole chicken for small families). This year, you provided a special holiday dinner for about 175 families. We received so many turkeys at the end of the drive that we were able to provide Christmas turkeys for many clients who had not received one during the two weeks prior to Thanksgiving.

**H.O.P.E. MAY BE SEEN AS GOD'S HANDS, GIVING ASSISTANCE TO THOSE IN NEED, BUT IT IS REALLY THE GENEROUS CHRIST THE KING PARISHIONERS WHO ARE THE BODY BEHIND THE HANDS. THANK YOU SO MUCH!**



# **“H.O.P.E.” LE DA LAS GRACIAS**

## **¡POR TODA SU AYUDA A LO LARGO DEL AÑO!**

Con el día de San Valentín cerca, parece que es un momento prudente para recordarle cuento H.O.P.E. (esperanza) aprecia todo lo que usted da para nuestro programa y para nuestros clientes que servimos. Nos encanta trabajar para que las vidas de ellos sean un poco mejor, pero nuestro equipo de voluntarios sería nada afuera del apoyo constante de usted.

Gracias por su apoyo generoso con el programa del árbol de adviento de este año. Espero que le complazca saber, que por su participación, pudimos darles sonrisas a 249 niños y niñas de 98 diferentes familias – familias de nuestra comunidad parroquial o de los límites parroquiales. Cada niño y niña recibió 2 regalos, uno era ropa y el otro un juguete. Muchos de los ya más grandes recibieron tarjetas de regalo para comprar ropa a su medida. También dependiendo de cuantos hijos e hijas una familia tenía, recibieron una o dos cobijas, dadas por la escuela de Cristo Rey. La clase de octavo grado recaudo la cantidad más grande de cobijas este año – 44 en total. ¡Felicidades a todas las clases por su esfuerzo!

Un gran gracias va para toda la gente que sirvió en el equipo del árbol de adviento – todos los de la escuela que ayudaron a crear las etiquetas de angelitos, los que las llenaron, los que colecciónaron la información sobre los niños y niñas por cuatro semanas, los que escribieron cartas a los clientes de H.O.P.E., los que colecciónaron, alzaron, ordenaron y finalmente distribuyeron los regalos donados por los parroquianos, el sábado, 17 de diciembre. Gracias a los Caballeros de Colón por su donación, la cual cubrió muchos de los gastos.

Cada navidad, la participación en el programa del árbol de adviento, es una experiencia tan conmovedora – y es por usted – que nos enseña el corazón verdadero de Cristo Rey. Hay tantos de ustedes que apoyan a H.O.P.E. a lo largo del año. Apreciamos sus donaciones constantes de comida atrás de la iglesia, y también las donaciones que nos ayudan a comprar otro tipo de comida, especialmente la que se necesita refrigerar o que se compra en bulto. Un gracias especial igual para los estudiantes y empleados de la escuela de Cristo Rey que hacen ayudar a los otros una prioridad en su vida. Tienen mini colectas de alimentos para H.O.P.E., proveyendo no solamente cobijas para navidad, pero también comida.

Cada año recibimos un gran apoyo durante la colecta de pavos para el día de acción gracias. Gracias a nuestros parroquianos geniales, además de recibir la caja de comida normal, nuestros clientes regulares reciben lo necesario para una cena deliciosa para el día de acción gracias y un pavo (o un pollo para las familias pequeñas). Este año, usted regalo una cena especial para 175 familias. Recibimos tantos pavos que pudimos proveerlos también para el tiempo de Navidad para muchos de nuestros clientes que no habían recibido uno para el día de acción gracias.

**QUIZA H.O.P.E SEA MIRADO COMO  
LAS MANOS DE DIOS, AYUDANDO A  
LOS NECESITADOS, PERO EN VERDAD  
SON LOS PARROQUIANOS  
GENEROSOS DE CRISTO REY LOS QUE  
SON EL CUERPO DETRAS DE LAS  
MANOS. ¡MUCHISIMAS GRACIAS!**

